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地铁电源特点 

Characteristics of Metro Power Supply： 

 

 1.DC110 / AC220 full voltage dual input universal, reducing the types of spare parts for 
users.  

DC110/AC220 全电压双输入通用，减少用户备品种类 

 

 2.Flicker free in full input range. 
全输入范围无频闪 

 

 3.With bipolar design, the LED Driver has higher reliability and longer service life.  
采用双极设计，电源可靠性更高，寿命更久 

 

 
4.External dimming supports infrared dimming, automatic induction dimming, and 

manual button dimming, effectively solving the problem of light decay after more than five 
years of us.  

外部调光支持红外调光、自动感应调光、手动按钮调光，有效解决五年以上使用后的光衰

问题 

 

 
5.A single controller supports 20-50pcs power supplies and dimming in parallel, reducing 

the cost of external wiring.  
单个控制器支持 20-50 个电源同时并联调光，减少外部布线成本 

 

 6.The power supply adopts 1 + 1 redundancy design to improve the system reliability and 
minimize the failure rate during vehicle operation.  

电源采用 1+1 冗余设计，提高系统可靠性，最大限度减少车辆运行中的故障率 

 

 
7.The whole series of materials are designed by international first-line brands; the power 

supply structure is designed by anti vibration to effectively avoid damage caused by 
long-term vibration during vehicle operation.  

全系物料采用国际一线品牌设计；电源结构采用防振设计，有效避免车辆运行中的长期振

动带来的损害 

 

 8.The power supply protection adopts the full sealing and dust-proof design treatment, 
and the internal PCBA carries out the three prevention treatment. 

电源防护采用全密封防尘设计处理，内部PCBA进行三防处理 
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产品参数 
 
品牌/Brand 明仕达 

输入电压/input Voltage AC220V DC110V 

输出电压/Output Voltage DC36V 

电流/Current 1.1A 

输出功率/Output Power 40W 

功率因素/PFC ＞0.9 
 

 

 
产品尺寸 
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